
PROTOKÓŁ NR 27/16

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, 

które odbyło się 06 lipca 2016 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:30, a zakończyło o 18:35.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca,

2. Zofia Ujma,

3. Krystyna Konieczna,

4. Paweł Ciszewski,

5. Anna Klepacz,

6. Artur Wrona.

Nieobecni usprawiedliwieni:

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1.  Bartłomiej Nawrocki

               2. Paweł Pituch.

              Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad – zatwierdzenie porządku obrad.

2. Omówienie uchwał w sprawie:

a) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych

od właściciela nieruchomości,

b) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami na terenie Gminy

Kowary,

c) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłat za odpady,

d) ustalenia metody opłaty za wywóz odpadów,

e) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kowary,

3. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący

p.  Krzysztof  Gorczyca.  Zapoznał  zebranych  z  porządkiem  posiedzenia,  który  to  porządek  zatwierdzili

członkowie Komisji Gospodarki Komunalnej.

Ad.  2  Przewodniczący  komisji,  p.  Krzysztof  Gorczyca  poprosił  p.  Bartłomieja  Nawrockiego-

kierownika  działu  Gospodarki  Komunalnej  o  omówienie  projektów  uchwał  związanych  z  gospodarką

odpadami oraz regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kowary.

Pan Nawrocki objaśnił, że nastąpiła nowelizacji ustawy o gospodarce odpadami i w związku z tym

należy wszystkie uchwały przystosować do Ustawy.

Nie ma tam istotnych zmian, doszła tylko kwestia dotycząca pojemników przy domkach letniskowych



i na  nieruchomościach rekreacyjnych.

Radny, p. Gorczyca  zwrócił uwagę na brak opinii prawnej na temat uchwał.

Pan Nawrocki przyniósł akceptację prawniczą, z którą zapoznali się radni.

Radni zwrócili również uwagę na brak staranności ze strony firmy wywożącej odpady, jak również na

to że miejscowa firma („BIM”) nie jest brana pod uwagę przy angażowaniu i zatrudnianiu takich jednostek

przy wywózce odpadów komunalnych.

Według  Radnych,  najbardziej  optymalnym  rozwiązaniem  byłoby  utworzenie  spółki  komunalnej

zajmującej się gospodarką odpadami na terenie Gminy Kowary.

Ad. 3 W sprawach różnych poruszano po raz kolejny sprawę monitoringu w mieście. Radny, p. Artur

Wrona nawiązał do wzmożonego ruchu samochodowego na ulicy Pocztowej.

Pan Gorczyca nawiązał do niewyjaśnionej sprawy i braku odpowiedzi mieszkańcom z ulicy Bocznej,

dotyczącej ustawienia pojemników na odpady oraz na utwardzenie i oświetlenie łącznika między ul. Wiejską a

Wiejską 40. Te prace miały być wykonane w ramach tzw. robót cząstkowych, o czym zostali powiadomieni

mieszkańcy nieruchomości z ul. Wiejskiej 40.

Następnie przystąpiono do opiniowania projektów uchwał. 

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała pozytywnie (jednogłośnie) projekt uchwał oznaczonych w

porządku obrad na Sesję w dniu 15.07.2016, numerami : 7 b, 7 c, 7 d, 7 e.

2.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wnioskuje  o  rezygnację  z  opłaty  1  zł  od  mieszkańca  do  (Z.G.K.)

Karkonoskiego Centrum Gospodarki Odpadami ustalonej za wywóz opakowań plastikowych tzw. „petów”.

Radni uważają, że KCGO wystarczająco zarabia na tych opakowaniach.

3.  Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje o rozwożenie możliwości przyspieszenia budowy monitoringu

w mieście,  z uwzględnieniem ul. Pocztowej.

4.  Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje o przestrzeganie procedury i wydawanie aktów prawnych,

polegających na zaopiniowaniu wszystkich uchwał zgodnie z regulaminem organizacyjnym.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                     Krzysztof Gorczyca


